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Verslag van de vergadering van de ASD van 11 november 2019, vergaderruimte 

Middenzaal Oude Veiling, Marktstraat 19, van 19.30 uur tot 21.30 uur 

 

Notulen:  Evelien Moors 

Voorzitter: Dick de Kuijer 

 

M.k.a.: Jaap Overbeek, Marian de Hertog, Bart de Kreij, Linda Olman, Kim Veltman 

 

 

1.1 Welkom Voorzitter 

1.2 Vaststellen agenda 

- De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte 

welkom. Hij noemt de afwezigen met bericht.  

- Het agendapunt Participe verschuift naar de volgende vergadering. De agenda 

wordt gewijzigd vastgesteld.  

 

2.1 Ingekomen post 

- De raad bespreekt de ingekomen post. 

- Naar aanleiding van de ingekomen post: 

o Wim geeft nogmaals aan het jammer te vinden dat de ASD niet is 

meegenomen bij het opstellen van de subsidietender Jeugdwerk. Het 

actiepunt voor de voorzitter, die deze vergadering afwezig is, om dit nader 

uit te zoeken staat nog open.  

o Aan Kim zal worden gevraagd om iets te vertellen over het informatief 

overleg voor intermediairs van Jeugdfonds Sport en Cultuur op 18 

november. 

o Op 3 december vindt de bijeenkomst ‘Gelijk is Gelijk’ plaats. De secretaris 

hoort het graag als iemand wil deelnemen. Reiskosten kunnen worden 

gedeclareerd.  

 

2.2 Mededelingen Dagelijks Bestuur  

- Marlon gaat graag door als lid van de ASD. Mirjam wacht nog op goedkeuring van 

haar werkgever.  

- De adviezen over de Woonagenda en het abonnementarief Wmo zijn verstuurd. 

De adviezen zullen op de website worden geplaatst.  

- De aangepaste nota Sociaal Domein is nog niet gereed.  

- Bij het doorsturen van mails vermeldt de secretaris sinds kort voor welke 

werkgroep het in het bijzonder relevant is.  

- De nota Armoedebeleid zou deze vergadering worden besproken, maar is toch nog 

niet gereed. Het verzoek is of een delegatie de nota kan bespreken met de 

verantwoordelijke ambtenaar in de week van 25 november. De secretaris zal 

inventariseren wie van de ASD bij het gesprek aanwezig kan zijn, zodra het stuk 

binnen is.   

- De secretaris zal een attentie regelen voor Marian.  

 

3. Verslag 7 oktober 2019 

- Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

- De actielijst wordt geactualiseerd. 

 

4.       Evaluatie training 16 oktober 2019 

- De raad evalueert de training van 16 oktober jl. De raad is in het algemeen 

positief over de training. Met name het nadenken over het betrekken van de 

achterban was nuttig. De raad dient een weerspiegeling van de inwoners van de 
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gemeente te zijn. Het was ook goed om na te denken over de mogelijke 

toekomstige uitdagingen voor de maatschappij. 

- Er wordt nog gewacht op de aantekeningen van de voorzitter die hij tijdens de 

training heeft gemaakt.  

 

5. Participe (onder voorbehoud) 

- Dit agendapunt verschuift naar de volgende vergadering. 

 

6. Voorstel DB over vergaderingen 

- Het DB stelt voor om vergaderingen van de ASD voortaan niet meer in 

openbaarheid te houden. Er worden namelijk geregeld conceptstukken en stukken 

die nog onder embargo zijn, besproken. Het plan is om wel een openbaar 

agendapunt aan het begin van de vergadering te hebben, een 

inspreekagendapunt, waarvoor van te voren kan worden ingetekend.  

- De raad is akkoord met het voorstel. De website zal op bovenstaande worden 

aangepast.  

 

7. Implementatieplan Sluitende aanpak jongeren (Bart) 

- Dit agendapunt verschuift naar de volgende vergadering gezien de afwezigheid 

van Bart.  

- De secretaris zal de betrokken ambtenaren informeren dat zij nog een reactie van 

de ASD kunnen verwachten in december. 

 

8.       Volgende vergadering: maandagavond 9 december  

- De volgende vergadering vindt plaats op 9 december in de Oude Veiling. 

 

9.       Wat verder ter tafel komt en rondvraag 

- Wim vraagt of er zicht is op het aantal personen die de ASD-website bezoeken. 

Dick antwoordt te zullen nagaan of de gegevens beschikbaar zijn.  

- Marlon vraagt hoe vaak er stukjes van de ASD in de Meerbode verschijnen. Ze 

geeft aan graag mee te denken over de zichtbaarheid van de raad. Erwin 

antwoordt dat hij berichten heeft opgesteld voor de Meerbode, waarin ook de 

volgende vergadering werd aangekondigd. Nu de vergaderingen niet meer geheel 

openbaar zijn, moet er opnieuw worden nagedacht over de inhoud van de 

berichten. 

- Theo vraagt of er nog iets wordt gedaan met de Dag van de Mantelzorg. Erwin 

antwoordt dat er laatst een etentje voor mantelzorgers was georganiseerd in 

Crown Studio’s. Verder merkt hij op een uitnodiging te hebben ontvangen voor 

een presentatie van de GGD op 17 november over een onderzoek naar 

respijtzorg. De GGD doet onder meer het toezicht van Wmo voor Aalsmeer. 

Wellicht kan iemand van de werkgroep Wmo bij deze presentatie aanwezig zijn. 

Binnen Aalsmeer lijkt er weinig gebruik te worden gemaakt van respijtzorg.  

 

21.10 uur  Sluiting 

 

ACTIELIJST ASD AALSMEER 

 

START 

DATUM 

 ONDERWERP EIND 

DATUM 

ACTIE 

DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart 

op agenda zetten 

2019 Dick 

20190911  Bekijken hoe het staat met eventuele 2019 Allen 
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personeelsschaarste bij Zorgcentrum Aelsmeer 

20191007  Terugkoppelen over vervolgafspraak met 

Miranda en José 

2019 Werkgroep 

Jeugd  

20191007  Sturen foto en introductie naar Dick voor 

website 

2019 Theo, 

Marlon en 

Mirjam 

20191007  Informatie inwinnen over uitslag aanbesteding 

jeugdwerk 

2019 Voorzitter 

20191111  Attentie voor Marian sturen November 

2019 

Secretaris 

20191111  Aantekeningen sturen van de training 16 

oktober 

2019 Voorzitter 

20191111  Laten weten dat er nog een reactie komt op 

het implementatieplan Sluitende aanpak 

jongeren 

November 

2019 

Secretaris 

20191111  Website aanpassen op openbaarheid 

vergaderingen en inspreekagendapunt 

November 

2019 

Dick 

20191111  Nagaan bezoekersaantal op website ASD November 

2019 

Dick 

 

 


